
Tisztelt Elnök Úr T. Képviselő-testület ! A költségvetés ismételt módosításánál 

aggályosnak tartom a szolidaritási hozzájárulás 300 M. Ft. befizetését. A 3 

MRD Ft értékű vagyon elvitele mellett. Ezért javaslom a bírósági eljárást, 

mint Budaörs, akinek javára hozott a Törvényszék precedens értékű 

ítéletet. A vitatott összeggel a termálkút fúrása megvalósulhat. A 

másodjára tervezett uszoda meleg víz biztosítása és az épületek fűtése is 

megoldható. Úgy tűnik, hogy erre nem gondolnak, arra viszont igen, hogy 

önmaguk jövedelmét jól felemeljék . László Tamás 11 határozatot nem 

hajtott végre az ÉPK-ra vonatkozóan és senki nem követelte leváltását ! 

Az egy elvetemült gondolat, hogy nem az én irányításom alatt történt a 

fejlődés ezért nem támogatom! A Miniszterelnök úr 2014-ben ugyan 

megígérte az uszoda támogatását azt 2017-ben rendeletileg megtagadta! 

Ezért javaslom a strand megvalósítását saját erőből, a lakosság igénye 

szerint ! Igaz egyes képviselők azt mondják, hogy sokba kerül! Álláspontom 

szerint Ők kerülnek sokba , meg a bizottságok és felügyelő bizottságok. A 

törvény egy bizottságot ír elő. Havi több M. Ft. a haveroknak a kerület 80 

ezer lakosa rovására! Ahhoz képest, hogy az ÖK. dolgozza ki az 

előterjesztéseket havi két alkalommal történő gomb nyomogatásért a 

képviselők fejenként 200 ezer Ft-ot kapnak ez agyrém! A Zsókavár u. 

felvonó leégve, az ajtók eltűntek ,az ülő alkalmasságok szétrohadva, az ÉPK 

11-es épületében a rokkant felvonó hónapok óta nem működik, miközben a 

javításról, ráfordított összegről olvasunk az előterjesztésben . Tehát 

hazudnak! A költségvetés soraiban ezek miért nem olvashatók? Mert 

kötelezően írja elő az 1997-es CLIV.EÜ törvény? 

Én kihajtottam a Kormánytól az ÉPK területének felét díjmentesen azaz 

2 MRD Ft. értékben. Most azon van a vita, hogy ki tudja ingyen lenyúlni ! 

Az ÉPK területén több száz fát kivágtak. Mennyit tetszettek pótoln i ? 

Kijelentem, hogy semmit és miért nem? Sajnáljuk rá a pénzt, vagy nincs a 

területnek gazdája ? A műemlék 15-ös ép. ablakai betörve, ezáltal beázik a 

4-es épülettel együtt és a födém leszakad! Miközben 1 MRD. Ft hitelt ezért 

vettek fel. A rövid ott létem alatt az ingyenélőktől havi 100 ezer Ft-ot az 

ÖK. javára behajtottam. A többi ingyenélőtől a hivatalnak kötelessége, 

mert a törvény így rendelkezik! Szégyen a mostani semmittevés. Ha nem tud 

a politikai vezetés a lakosságért együtt dolgozni , akkor oszlassa fel önmagát!. 
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